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تبریک به جوانان و نخبگان
 علی بهادری جهرمی درباره انتصاب محمد مخبر به عنوان مشــاور رهبر 
انقلاب نوشت: »اخلاص در خدمت، میدان دادن عملی به جوانان، استفاده از 
همه ظرفیت ها در عین ابتنا بر اصول و تســهیل پیشرفت ایران، ویژگی های 
مدیریتی چندین ساله دکتر مخبر است. اعتماد مجدد رهبر معظم انقلاب به 

آقای مخبر را، بیشتر باید به جوانان و نخبگان تبریک گفت.«
راه شهید جمهور ادامه داره

 محمدعلی ســمیعی: »آقای مخبر به عنوان مشــاور و دســتیار رهبری 
منصوب شــد و وظیفش امتداد سیاست دولت شهید رئیسی برای شناسایی 
و به کارگیــری نیروهای جوان و نخبه جهت کمک به دســتگاه های مختلف 
تعیین شد. این امید تو دل هامون زنده موند که پیشرفت کشورمون روزافزون 

خواهد شد...«
به یاد خلبانان دلیر هوانیروز

 قاســم محمدی: »فیلم زیبا و تحسین برانگیز آسمان غرب را دیدم. درود 
می فرســتم به تمامی شــهدای مدافع وطن من جمله خلبانان دلیر هوانیروز 
به خصوص شــهید قهرمان »علی اکبر شیرودی«؛ واقعا اگر خلبانان هوانیروز 
مخصوصا در ابتدای جنگ و غائله کردستان نبودن کشور از دست رفته بود؛ 

من در کردستان و خوزستان شاهد این دلاورمردی ها بودم.«
تنش زدایی نه، فقط حذف اسرائیل

  حجت الاسلام مرتضی روحانی: »ما دنبال تنش زدایی با اسرائیل نیستیم، ما 
دنبال حذف اسرائیل از جهان هستیم.«

لزوم تقویت لبنان در برابر اسرائیل
 کاربری نوشــت: »یقین داشته باشید اگر لبنان تبدیل به غزه بشه بعدش 
نوبت پتروشیمی و صنایع و زیرساخت های دفاعی و صنعتی ایرانه؛ هیچ مانعی 
جلوشون نیست، حزب الله دســت ایران مقابل اسرائیله که باید پرقوت باقی 

بمونه، حزب الله نباشه دست غرب و صهیونیست ها برای زدن ایران بازتره.«
روایتی خاص از یک عیادت

 محمدحســین پویانفر، مداح اهل بیت علیهم السلام: »به عیادت جانبازان 
عملیات تروریستی لبنان رفتم. جوان ۲۵ساله ای را دیدم که یک چشم و یک  
انگشتش را از دست داده بود. برادرش گفت: قبل محرم شیرینی خورده بودند 
قرار بود امروز عقد کنند، می خواستیم  کنسل کنیم که خانواده عروس تماس 
گرفتند و گفتند بعد از مغرب می آیند بیمارســتان برای عقد... خواستم بگم 
خیلی مبارکتون باشــه؛ درود به شرف  و تربیت شما عروس خانم، خوشبخت 

باشید.«
بهترین توصیف برای رژیم جعلی

 راحله امینیــان: »یادمان باشــد و فراموش نکنیم که: بانــد جنایتکار و 
کودک کش بهترین توصیف و تعبیر برای رژیم جعلی و تبهکار صهیونیستی 

است.«
هرکس با ماست بسم الله

  حسین نخلی با انتشار تصویری از شهید احمد متوسلیان نوشت: »با اسرائیل وارد 
جنگ خواهیم شد و عملیات مان را علیه آنها شروع خواهیم کرد. هر کس با ماست 
بسم الله. هر کسی با ما نیست خداحافظ. احمد متوسلیان/ پادگان زبدانی- دمشق.«

خیلی خوشحالی نکنید!
 آکیوا نوزیک، روزنامه نگار صهیونیستی با یک اعتراف نوشت: »این که می گویند 
ما بخش عمده ای از توان نظامی حزب الله را از بین برده ایم، خیلی خوش بینانه به 
نظر می رسد! قبلا هم بارها در کنفرانس های توجیهی »ادعای موفقیت های بزرگ 

نظامی« داشتیم ولی خیلی زود معلوم شد که توهمی بیش نبود.«
ملاحظات خاص حکومت در غرب آسیا

 کاربری نوشــت: »حکومت در منطقه غرب آسیا ملاحظات خاص خود را 
دارد؛ وقتی شما با انواع خطر از تکفیری ها تا مستکبرهای فرامنطقه ای روبه رو 
هســتید هم باید مقاومت را بیاموزید و هم باید خودتان را ارتقا بدهید؛ ملت 
ایران و رهبرانش از بعد از سال ۵۷ وادار شد این شیوه را بیاموزد و آینده قطعا 

این گونه روشن خواهد بود.«
نگاه خام به سیاست خارجی

 حمزه غالبی اصلاح طلب خارج نشین: »پزشکیان در سیاست خارجی آینه 
صادقانه از نگاه خام و  ساده لوحانه اصلاح طلبان در عرصه جهانی است. همون 
فهمی که فکر می کند اگر مشکلی هست چون ما الکی »تنش« ایجاد کردیم. 
وگرنه اربابان جهان که مرض ندارن ما رو اذیت کنن. بر همین مبنا مهم ترین 

دکترین  سیاست خارجی می شود »تنش زدایی«.«

با پرسه ای در فضای مجازی با موضوعات مختلفی روبه رو می شویم 
که مورد توجه کاربران قرار گرفته است. انتشار این مطالب 

به معنی تأیید همه آنها از سوی کیهان نیست.

بنابر قانون جدیــد از این پس در 
موادغذائی  فروشگاه های  صندوق های 
نوع  هیچ  آمریکا  کالیفرنیای  ایالت  در 
کیسه پلاســتیکی به مشتریان عرضه 

نخواهد شد.
به گــزارش ایســنا، بر اســاس قانون 
جدیدی که روز یکشــنبه توســط »گاوین 
نیوســام«، فرماندار کالیفرنیا امضا شــد و به موجب آن استفاده از همه 
انواع کیســه های خرید پلاستیکی ممنوع می شود، از این پس »کاغذ یا 
پلاســتیک« گزینه ای در دسترس مشتریان در فروشگاه های موادغذایی 

این ایالت نخواهند بود.
کالیفرنیا قبلًا خرید کیسه های پلاستیکی نازک را در سوپرمارکت ها 
و سایر فروشگاه ها ممنوع کرده بود اما خریداران می توانستند کیسه های 
ساخته شده با پلاستیک ضخیم تر را خریداری کنند که ظاهراً آنها را قابل 

استفاده مجدد و بازیافت می کرد.
با این حال قانون جدید که ماه گذشــته توســط قانونگذاران ایالتی 
تصویب شد، همه کیســه های خرید پلاستیکی را از سال ۲۰۲۶ ممنوع 
می کند. از مشتریانی هم که کیسه ای همراه ندارند سؤال می شود که آیا 
ســاک کاغذی می خواهند یا خیر و در مواقع ضرورت، ساک های کاغذی 

در اختیارشان قرار داده می شود.
»کاترین بلیکســپیر«، ســناتور ایالتی و یکی از حامیان این لایحه، 
گفت: مردم از هیچ کیســه پلاستیکی اســتفاده مجدد نمی کنند یا آنها 
را بازیافت نمی کنند. ممنوعیت قبلی کیسه ها که یک دهه پیش تصویب 

شد، استفاده کلی از پلاستیک را کاهش نداد.
او در مــاه فوریه گفــت: ما به معنای واقعی کلمه ســیاره خود را با 

زباله های پلاستیکی خفه می کنیم.
در همین حال، سازمان غیرانتفاعی زیست محیطی Oceana، نیوسام 
را به خاطر امضای این لایحه و حفاظت از خط ســاحلی، حیات دریایی 

و جوامع کالیفرنیا از کیسه های پلاستیکی یکبارمصرف، تحسین کرد.
گفته می شــود ۱۲ ایالــت از جمله کالیفرنیا در حــال حاضر نوعی 
ممنوعیت کیسه های پلاستیکی در سراسر ایالت را اعمال کرده اند. صدها 
شــهر در سراســر ۲۸ ایالت نیز ممنوعیت کیسه های پلاستیکی خود را 

دارند.

ممنوعیت استفاده
از هر نوع کیسه پلاستیکی 

در فروشگاه  

کالیفرنیا- آمریکا

نشست خبری مشترک سخنگوی دستگاه قضا 
و رئیس مرکــز حل اختلاف قوه قضائیه، با موضوع 

دادگاه های صلح برگزار شد.
به گزارش خبرگزاری میزان، ســخنگوی قوه قضائیه 
در نشست خبری مشــترک با حجت الاسلام والمسلمین 
 هادی صادقی، رئیس مرکز حــل اختلاف قوه قضائیه، با 
موضوع دادگاه های صلح با اشــاره به تصویب قانون جدید 
شورا های حل اختلاف که در آنجا صلاحیت های جدید و 
بحث تشــکیل دادگاه های صلح دیده شده،گفت: در متن 
قانون شورا های حل اختلاف تاسیس دادگاهی مهم به نام 
دادگاه صلح اتفاق افتاده که قرار اســت مثل سایر محاکم 
و دادگاه ها در دادگســتری تشکیل شوند با این امتیاز که 
ماموریت اول شــان صلح و ســازش است و اگر این امکان 

وجود نداشت صدور رای اتفاق می افتد.
اصغر جهانگیر در توضیح امتیازات دادگاه های صلح، 
افــزود: این دادگاه ها تمام امتیــازات دادگاهی را دارند و 
علاوه بر آن امتیاز همجواری با شــورا های حل اختلاف را 
نیز دارا هستند؛ در کنار هر دادگاه صلح حداقل یک شورای 
حل اختلاف شکل می گیرد و در جوار هم، کار و به یکدیگر 
کمک می کنند. قرار است پرونده  هایی که به این دادگاه ها 
ارجاع می شوند با رضایت طرفین به شورای حل اختلاف 
بروند. این اقدام چند امتیاز دارد؛ اولا اینکه پرونده از دادگاه 
خارج نمی شود و در دادگاه می ماند نوبت طرفین محفوظ 
اســت و نهایتا دو ماه فرصت برای شورا ها وجود دارد که 
برای صلح و سازش تلاش کنند که در حقیقت فرصتی برای 
مردم است که در فاصله مراجعه و تا فرا رسیدن نوبت شان 
از احتمال ســازش بهره ببرند و اگر توانســتند به سازش 
برسند و با رضایت خاطر بیشتر آنجا را ترک می کنند. اگر 
حقی از آنها ضایع شده سعی می کنند راه احقاق حق شان 
با مصالحه انجام شود این امتیاز و فرصت بزرگی است برای 
مردمی که اختلاف دارند که ضمن اینکه اگر لازم شد رای 

صادر می شود از فرصت صلح و سازش نیز بهره می برند.
دادگاه های صلح و نقش آن در کاهش اطاله دادرسی

رئیس مرکز حل اختلاف قوه قضائیه نیز در این نشست 
در پاســخ به سؤالی در مورد دادگاه های صلح و نقش آنها 
در کاهش اطاله دادرسی، گفت: دادگاه صلح از چند جهت 
می تواند در کاهش اطاله دادرســی مؤثر باشد؛ ابتدا اینکه 
تلاش اولیه برای صلح و سازش می کند، در زمان کوتاهی 
آن شورای حل اختلافی که در در جوار دادگاه صلح است 

)ظرف یک تا دو هفته( می تواند موضوع را به سازش برساند 
و با صدور گزارش اصلاحی به فوریت کار تمام می شود.

حجت الاسلام والمسلمین صادقی ادامه داد: نکته دیگر 
اینکــه برای ارجاع پرونده به دادگاه زمان دو ماه بیشــتر 
گذاشته نشده است یعنی سقف زمانی دارد و همین موضوع 
به کاهش اطاله دادرسی کمک می کند؛ جهت دیگر حذف 
مرحله دادســرا در آن موارد و پرونده های کیفری که در 
صلاحیت دادگاه صلح است که این موضوع سبب کاهش 

اطاله دادرسی می شود.
صادقی افزود: حذف مرحله تجدیدنظر در حدود نیمی 
از صلاحیت های دادگاه صلح اســت که زودتر به قطعیت 
می رسد و پرونده تعیین تکلیف می شود مجموعه اینها به 

کاهش اطاله دادرسی کمک می کند.
وی در مورد تغییر ســایر قوانین برای اطاله دادرسی 
گفت: در مورد سایر موارد نیاز به اصلاح قوانین وجود دارد 
کــه علی القاعده این کار اتفــاق می افتد؛ قبلا قوه قضائیه 
لایحه ای برای این موضوع داده است که در مجلس است.

فلسفه تشکیل دادگاه های صلح 
رئیس مرکز حل اختلاف قوه قضائیه در پاسخ به سؤالی 
درباره فلسفه تشکیل دادگاه های صلح و آماری از عملکرد 
آنها، اظهار داشت: تشکیل دادگاه های صلح برای این است 
که با کمک شــورا های حل اختلاف بتوانند بیشتر دعاوی 
و پرونده های مردم را با ســازش و نه با رســیدگی قضائی 

حل وفصل کنند. به همین دلیل هم است که این تاسیس 
در شورا های حل اختلاف آمده است.

صادقــی افزود: گاه ممکن اســت در پرونده ای امکان 
ســازش وجود نداشته باشــد و لازم است که رأیی صادر 
شود لذا  شأن وجود دادگاه در چنین مواردی ضرورت دارد؛ 
بنابراین این دو خاصیت در کنار هم نشسته اند. نکته بعدی 
اینکه وقتی صلاحیت های دادگاه صلح را بررســی کنید، 
خواهید دید، بسیاری از دعاوی خرد که رسیدگی به آنها 
پیچیدگی خاصی ندارد، بسیاری از این دعاوی در صلاحیت 
دادگاه صلح دیده شده است. اینها در ۱۱ بند در ماده ۱۲ 
قانون شورا های حل اختلاف مصوب سال ۱۴۰۲ آمده که 
مجموعا ۲۶ صلاحیت است که کار مردم را آسان می کند. 
وی بیــان داشــت: یکــی از اهداف قانون تاســیس 
دادگاه های صلح این اســت که بسیاری از این موارد یک 
مرحله ای رســیدگی شــود و کار ها زودتر فیصله یابند و 
شــکایات کیفری و یا مواردی که قابل گذشــت هستند، 
اینها بــدون نیاز به طی مراحل دادســرا در خود دادگاه 
تحقیقات شــان تمام شده و در خود دادگاه رای شان صادر 
شود. اگر قبلش توانستند که سازش می کنند و اگر نشد، 
رای را صــادر می کننــد؛ لذا حداقل یک مرحله دادســرا 
کاهش پیدا کرده است و در بسیاری موارد نیز یک مرحله 

تجدیدنظر کاهش یافته است.
رئیس مرکز حل اختلاف قوه قضائیه با بیان اینکه بدین 

ترتیب سرعت کار بالا رفته و قطعیت آراء زودتر به دست 
می آید، گفت: این دادگاه ها تازه آغاز به کار کرده اند، از ماه 
قبل در بخش ها و سپس در شهرستان ها آغاز شده است و 
هنوز در مراکز استان ها راه اندازی نشده و آمارشان تکمیل 
نشــده و زود است که درباره کارکرد و آثارشان اظهارنظر 
کنیم. در دادگاه های صلح اگر بتوانند از ظرفیت شورا های 
حل اختلاف اســتفاده کنند، نتیجه بهتری پیدا می کنند 
اگــر جا هایی نتوانند از این ظرفیت ها به خوبی اســتفاده 
کنند، نتیجه اش این اســت که مانند دیگر دادگاه ها آراء 

را صادر می کنند.
موضوع تجمیع صلاحیت های مختلف 

و بحث نادیده گرفتن رسیدگی تخصصی
صادقــی در پاســخ به این ســؤال کــه قانونگذار به 
دادگاه های صلح صلاحیت مرکب در امور حسبی، کیفری 
و حقوقی داده این تجمیع صلاحیت های مختلف به معنای 
نادیده گرفتن رسیدگی تخصصی نیست، اظهار داشت: آیا 
در همه جا قبل از دادگاه های صلح رســیدگی تخصصی 
داشتیم؟ پاسخ آن منفی است. دادگاه های عمومی زیادی 
داریم که به امور مختلف رســیدگی می کنند. بخشــی از 
دادگاه ها عمومی هســتند و صلاحیت مرکب دارند. اینکه 
برای دادگاه های صلح صلاحیت ذاتی مرکب ایجاد شــده 
مشابه دارد، در تمام امور زندگی یک سلسله اموری داریم 
که خود افراد می توانند راحت تشخیص دهند و پیچیدگی 
ندارد و ســاده است و راحت می توانند با آن ارتباط برقرار 
کنند. در رســیدگی دادگاه نیز امور ساده را به یک قاضی 
می دهند ولو صلاحیت مرکب باشد، اما، چون ساده است 
می تواند تخصص داشته باشد و به راحتی به آنها رسیدگی 
کنند، این امر به سرعت بیشتر و  دسترسی راحت تر کمک 

می کند و با معضل کمبود قاضی سازگار است.
وی افــزود: در اموری که پیچیدگی بیشــتری دارند 
دادگاه ها تخصصی می شوند اگرچه اکنون نیز همین طور 
است؛ در مقام اجرا در جا هایی که شلوغ هستند و کثرت 
پرونده وجــود دارد، امکان تخصصی کــردن دادگاه های 
صلح هم وجود دارد. مثلا یک سلســله  دادگاه های صلح 
بــه کیفری ها و یا امور خانواده رســیدگی کنند، در واقع 
بر حســب کثرت پرونده اگر نیاز شــد تخصص را اعمال 
کنند؛ در جا هایی که پرونده زیاد نیست و یک قاضی برای 
همــه ورودی ها کفایت می کند، می توانــد به همه موارد 

رسیدگی کند.

در نشست مشترک تشریح شد

توضیحات رئیس مرکز حل اختلاف و سخنگوی قوه قضائیه 
درخصوص کارکرد دادگاه های صلح

هشدار پلیس فتا به کاربران شبکه »شاد« 
درباره کلاهبرداران سایبری

رئیس پلیس فتا پایتخت، به کاربران شبکه »شاد« هشدار 
داد که مورد سوءاستفاده کلاهبرداران سایبری قرار نگیرند.

سرهنگ معظمی گودرزی به ایسنا گفت: همزمان با بازگشایی 
مدارس، این خطر وجود دارد که برخی کلاهبرداران اینترنتی اقدام 
به سوءاستفاده از برنامه مخصوص دانش آموزان و معلمان که »شاد« 
نام دارد، کنند. این افراد با ارســال پیامک به تلفن همراه والدین 
یا دانش آموزان، خود را پشــتیبان برنامه شاد معرفی می کنند. به 
این معنا که یک درگاه جعلی ایجاد کرده و عنوان می کنند که اگر 
می خواهید حساب کاربری شما از دسترس خارج نشود، نام کاربری 

و رمز خود را وارد کنید.
معظمی گودرزی افزود: اگر افراد فریب بخورند و اطلاعات خود 
را در این درگاه های جعلی وارد کنند، قطعا کلاهبرداران از اطلاعات 

این افراد سوءاستفاده خواهند کرد.
وی ادامه داد: ما پرونده هایی داشتیم که یک کلاهبردار از همین 
طریق به اطلاعات یک دانش آموز دسترســی پیدا کرده و توانسته 
بود با نام این دانش آموز، سایر دانش آموزان را نیز ترغیب کند که 

اطلاعات خودشان را در آن درگاه جعلی وارد کنند.
رئیس پلیس فتای پایتخت بیان داشــت: وقتی افراد روی این 
لینک های آلوده کلیــک می کنند، کلاهبرداران به اطلاعات تلفن 
همراه این قربانیان دسترسی پیدا می کنند و حتی می توانند اطلاعات 

حساب بانکی افراد را برداشته و موجودی آن را صفر کنند.
معظمی گودرزی به شهروندان توصیه کرد که روی هیچ لینک 
مشــکوکی کلیک نکنند و از وارد کردن اطلاعات شــخصی خود 
بر روی هر ســایت یا درگاهی که نمــاد اعتماد الکترونیک ندارد، 

خودداری کنند.

همه کارگران محبوس
در معدن طبس جان باخته اند

مدیرکل مدیریت بحران استانداری خراسان جنوبی گفت: تمامی 
افرادی که در معدن محبوس هستند به عنوان فوتی محسوب شده و 

تاکنون نتیجه انفجار معدن طبس ۴۹ فوتی بوده است.
محمدعلی آخوندی عصر سه شــنبه در گفت و گو با ایرنا اظهار داشت: از 
شامگاه دوشنبه فعالیت اقدامات معدنی برای بازگشایی مسیرها تسریع پیدا 
کرد و تیم های کمکی از دو جناح، هم از قسمت پایین کارگاه که انفجار رخ 

داده، هم قسمت بالا مشغول زغال برداری هستند.
 آخونــدی بــا بیان اینکه مســیرهای دسترســی به کارگاه اســتخراج
در بلوک C معدن معدنجو از دو قسمت در حال بازگشایی است، ادامه داد: اما 
به واسطه اینکه حجم زغال زیاد بوده و ماهیت ریزش هم دارد، هنوز مقداری 

سرعت کند است.
وی افزود: با رعایت اصول ایمنی و فنی و اعزام تیم های فنی برای تسریع 
در کار و تثبیت و پایداری ایمنی در محل کارگاه امیدواریم براســاس نظرات 
کارشناسان HSE و مشاهدات عینی داخل تونل تا امشب )شامگاه سه شنبه( 

آواربرداری به اتمام برسد.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری خراسان جنوبی اظهار داشت: با اتمام 
آواربــرداری، افــراد جان باخته که در محل کارگاه زیر آوار باشــند به بیرون 
منتقل و تحویل خانواده ها می شــوند تا مراحل پزشــکی قانونی و تشییع در 
دســتورکار قرار گیرد. تمامی افرادی که در معدن محبوس هستند به عنوان 
فوتی محسوب شده و تاکنون نتیجه انفجار معدن طبس ۴۹ فوتی بوده است.

معاون وزیر بهداشت:

توجه به جوانی جمعیت ما را
از مشکلات سالمندان غافل نکند

معاون بهداشت وزارت بهداشت گفت: به جوانی جمعیت و اولویت 
شبکه بهداشــت توجه خاص داریم، البته نباید نسبت به مشکلات 

سالمندان بی توجه باشیم.
به گــزارش وبدا، علیرضا رئیســی در نشســت شــورای آینده نگاری، 
نظریه پردازی و رصد کلان ســلامت فرهنگستان علوم پزشکی با بیان اینکه 
با راه اندازی تخصص سالمندی و یا تاسیس اداره سالمندی نمی توان مشکل 
سالمندان را حل کرد و باید نگاه سیستمی در این امر داشته باشیم، افزود: در 

دوران کرونا اولویت اصلی و اول تزریق واکسن با سالمندان بود.
رئیســی با تاکید بر اهمیت توجه به اســناد بالادستی، اظهار داشت: در 
تمام جوامع، وظایف اصلی دولت تامین سلامت، امنیت و رفاه است؛ اما گاهی 
در میان مســئولان بر سر سهمی که در انجام این وظایف دارند، اختلاف نظر 

ایجاد می  شود.
وی ادامــه داد: ســهم آمــوزش و پژوهش در وزارت بهداشــت و دیگر 
نهادها و ســازمان  ها در بهداشت اهمیت بالایی دارد؛ به شرط آنکه نه فقط در 
سندنویسی، بلکه در اجرای کار هم همراهی کنند. بخش بهداشت، منابع مالی 
چندانی ندارد؛ اما ثروت اصلی حوزه بهداشت، مردم و سرمایه اجتماعی است 
و تاکنون هرگاه با رویکرد »مردم برای مردم« اقدامی را برنامه ریزی کرده ایم 

منجر به دستاوردهای خوب شده است.

معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت 
بهداشت از پرداخت بخش دیگری از مطالبات  
پرستاری تا پایان هفته جاری به دانشگاه های 

علوم پزشکی خبر داد.
به گزارش وبدا، طاهر موهبتی در اولین جلسه 
معاونین توســعه مدیریت و منابع دانشــگاه ها و 

دانشکده های علوم پزشکی و سازمان های وابسته، 
از پرداخت بخش دیگری از مطالبات  پرستاری تا 
پایان هفته جاری به دانشــگاه های علوم پزشکی 
خبر داد و گفت: تأکید داریم که مشکلات موجود 
در پرداخت مطالبات  پرستاری به سرعت حل شود.
موهبتی افزود: در تداوم پرداختی های وزارت 

بهداشــت به دانشگاه های علوم پزشکی، تا پایان 
هفته جاری منابــع لازم برای پرداخت مطالبات 
 پرستاری در اختیار دانشگاه ها قرار خواهد گرفت 
و این روند تا زمانی که پرداخت ها به روز شود ادامه 

خواهد داشت.
وی خطاب به معاونان توسعه مدیریت و منابع 

دانشگاه های علوم پزشکی تاکید کرد: مبالغی که 
در اختیار دانشــگاه ها قــرار می گیرد صرفاً برای 
پرداخت های  پرســتاری هزینه شود و در صورت 
عدم هزینه کرد در محل خود، تخلف محســوب 
شــده و بنابر مقررات توسط دستگاه های نظارتی 

پیگیری خواهد شد.

معاون توسعه منابع وزارت بهداشت خبر داد

پرداخت بخش دیگری از مطالبات  پرستاری تا پایان هفته جاری

نمایشگاه دارویی »ایران فارما« با حضور 737 شرکت ایرانی و خارجی برپا می شود
نایب رئیس هیئت مدیره سندیکای صاحبان 
گفت: ۴۱۴ شرکت  انســانی  دارو های  صنایع 
داروسازی ایرانی و ۳۲۳ شرکت خارجی از ۲۵ 

کشور در ایران فارما شرکت کرده اند.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مهدی پیرصالحی 
اظهار داشت: در نهمین نمایشگاه دارو و صنایع وابسته 
)ایران فارما( ٣۶ رویداد، نشست هایی بین شرکت های 

داخلی و خارجی و در ایران فارما بریج نشســت هایی 
 بین اســتارتاپ ها و ســرمایه گذاران برگزار می شود.

۴۱۴ شرکت داروسازی ایرانی و ٣۲٣ شرکت خارجی 
از ۲۵ کشور در ایران فارما شرکت کرده اند و دو پاویون 
هند و چین هم بخشی از نمایشگاه را تشکیل می دهند.
رئیس هیئت مدیره ســندیکای صاحبان صنایع 
 دارو های انســانی نیز گفت: نمایشــگاه ایران فارما از

۱۱ تا ۱٣ مهر با شعار »همه بازیگران صنعت دارو زیر 
یک سقف« در راستای شعار وفاق ملی برگزار می شود 
تا بتوانیم شرایط تامین پایدار کشور و توسعه صادرات 
را در راستای اهداف برنامه هفتم به سرانجام برسانیم.

محمد عبده زاده افزود: دو محور اصلی این است که 
صنعت داروسازی از سرمایه گذاری خارجی استقبال 
می کند و با توجه به توسعه دانش داروسازی و عمق 

دانش بحث انتقال دانش فنی را با شرکای خارجی در 
دستورکار قرار داده ایم.

وی ادامه داد: حضور ســفرا در نمایشــگاه ایران 
فارما در این راستاست تا زمینه همکاری با کشور های 
خارجــی و صادرات دارو فراهم شــود. پیش بینی ما 
این اســت که حدود ۴۰هزار بازدیدکننده تخصصی 

داشته باشیم.

بارش هــای شــدید بــاران در 
انگلیــس و آب گرفتگــی معابــر و 
 جاده و بخش هایــی از خطوط ریلی
 آمد و شد در این کشور را دچار اختلال

کرد.
صداوســیما  خبرگزاری  گــزارش  به 
بارش شــدید بــاران و آب گرفتگی برخی 

جاده ها و بزرگراه ها در این کشــور به قطــع راه های ارتباطی در برخی 
مناطق منجر شده است.

جاری شدن سیلاب و ورود آن به صد ها ساختمان مسکونی، اداری 
و تجاری خسارت وارد کرده و ده ها خودرو نیز در سیلاب گرفتار شدند.
بارش شــدید باران و تندباد در برخی مناطق برق هزاران مشترک 

را نیز قطع کرده است.
ایــن در حالی اســت کــه هشــدار تــازه آب و هوائــی و خطر 
طغیــان روخانه هــا و جاری شــدن ســیلاب در بخش هایــی از این 
کشــور صادر شــده اســت و آژانس محیط زیســت انگلیــس دومین 
 ســطح از بالاترین ســطح هشــدار ها را برای بخش هایــی از انگلیس

صادر کرد.
منابع محلی می گویند بی توجهی مسئولان به مشکلات سیل زدگان 
در برخی مناطق موجب افزایش نارضایتی آنان از عملکرد دولت شــده 
است و آنان دولت را متهم می کنند که برخلاف وعده هایش به مشکلات 
مــردم توجه لازم را نــدارد و آنان را در این شــرایط به حال خود رها 

کرده است.

بارش شدید باران 
و اختلال در شبکه 
حمل ونقل و برق

انگلیس

روابط عمومي سازمان بهشت زهرا)سلام ا... علیها(
WWW.beheshtezahra.ir

شهرداری تهران
سازمان بهشت زهرا)س(

فراخوان تجدید مناقصه عمومی یک مرحله ای   
    شماره ۱۴۰۳/۴۰

ســازمان بهشت زهرا )سلام ا... علیها( شهرداری تهران پروژه ذیل را از طریق مناقصه عمومی یک 
مرحله ای به شماره ۲۰۰٣۱۰۲۵۸۴۰۰۰۰۴۱ در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به افراد واجد الشرایط 

به شرح زیر واگذار می نماید.
مبلغ سپردهموضوع مناقصهردیف

شرایط متقاضی مبلغ تقریبی برآورد به ریالمدت قراردادشرکت در مناقصه به ریال

۱

اجرای عملیات آذین بندی و نورپردازی 
مناسبتی میادین و معابر در سطح سازمان 

بهشت حضرت زهرا )س(
و شهرداری صحن حرم مطهر امام )ره(  

۴٣.۰۸۸.۹۰۰.۰۰۰یکسال۲.۱۵۵.۰۰۰.۰۰۰

دارا بودن گواهینامه تعیین توان فنی و تشخیص صلاحیت
در رشته نیرو از سازمان برنامه و بودجه کشور 

یا رشته آذین بندی و نورپردازی موقت از اداره کل برنامه ریزی
و سرمایه انسانی معاونت خدمات شهری و محیط زیست 

شهرداری تهران و رتبه مرتبط با مبلغ پیمان.

۱- متقاضیان محترم می تواننــد از تاریخ ۰۷/۰۴/۱۴۰٣ 
لغایت ۱۴۰٣/۰۷/۱۰تا ســاعت ۱۹ به ســایت ســامانه 
 تــدارکات الکترونیکــی دو لــت )ســتاد( بــه آدرس
 )https://www.setadiran.ir/setad/cms(
مراجعه نموده و نســبت به اخذ مــدارک مناقصه اقدام 

نمایند.
۲-  متقاضــی موظــف اســت تــا ســاعت ۱۱ مورخ 
۱۴۰٣/۰۷/۲۱ نســبت به بارگذاری کلیه اسناد مناقصه 

درسه پاکت » الف ، ب ، ج« در سامانه ستاد اقدام نمایند.
 ۳- متقاضــی موظف اســت در روز بازگشــایی پاکات

ساعت ۹ صبح مورخ ۱۴۰٣/۰۷/۲۲، اصل ضمانتنامه بانکی 
 یــا فیش واریزی را به امور قراردادها ســازمان به آدرس:

» تهران- جــاده قدیم تهران – قم – ســازمان بهشــت 
زهرا)س( ساختمان اداری شماره یک« تحویل نمایند.

۴- بدیهي اســت شــرکت درمناقصه و ارائه پیشنهاد به 
منزله قبول شروط و تکالیف مقرر در اسناد مناقصه بوده و 
سازمان در رد یاقبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است.

با بهره برداری و اســتفاده از منابع گاز شیرین جزیره کیش ناترازی گاز کشورتا 
حدود زیادی جبران می شود.

 منابع آگاه و کارشناســان خبره گازی و نفتی میــدان گازی کیش که یکی از 
میادین گازی شــیرین دارای کیفیت جهانی ایران اســت در خلیج  فارس و در 
فاصله ٣۰ کیلومتری شــرق جزیره لاوان قــرار دارد. حجم گازی این میدان در 
حالت مورد انتظار در حدود ۴۸ تریلیون فوت مکعب با ضریب بازیافت ۷۵ درصد 
و حجم میعانات گازی درجای میدان در حالت مورد انتظار ۵۱۴ میلیون بشــکه 

تخمین زده شده است.
مشــعل گازی شــماره ۷ جزیره زیبای کیش با حضور مهندســین ،کارکنان و 
کارگران خدوم این مجموعه عظیم توسط شرکت نفت و گاز پارس در روز شنبه 
سوم شهریور ۱۴۰٣ به بهره برداری رسید. این میدان گازی دارای ۴ فاز است که 
در مجموع در این ۴ فاز ۵۰ حلقه چاه حفاری می شــود. برای فاز اول ۱۴ حلقه 
چاه در نظر گرفته شده است که حفاری آنها توسط شرکت ملی حفاری ایران به 
اتمام رسیده و ۷ حلقه از ۱۴ حلقه تکمیل نیز شده است و انتظار می رود تا پایان 
ســال جاری ۷ حلقه دیگر نیز توسط شرکت ملی حفاری ایران تکمیل و نهائی 
گردد همچنین خط انتقال گاز بطول ۲۰۰ کیلومتر در بستر دریا پس از تکمیل 
چاههای باقیمانده شروع خواهد شد و انتظار می رود در مدت قریب ۲ سال انتقال 
گاز به پالایشگاه عسلویه به اتمام رسیده و موضوع ناترازی گاز کشور از این محل 

جبران گردد. طیف وســیع ذی نفعان این انرژی پاک سبب شده است طرح های 
گازی وزارت نفت و به تبع آن توسعه میدان گازی کیش در اولویت توسعه ملی 
قرار گیرد که این موضوع یکی از اولویت های اصلی وزارت نفت در دوره ریاســت 
جمهوری دکتر مســعود پزشــکیان و آقای مهندس محسن پاک نژاد وزیر نفت 
کشور است. این عملیات حساس و زیربنایی با رعایت کلیه استانداردهای ملی و 

بین المللی صنعت نفت هم اکنون در دست اجرا و پیگیری است.
لازم به ذکر اســت که این امر مهم در زمان آقای ســرهنگی مدیرعامل سازمان 

منطقه آزاد کیش به انجام رسیده است.

جبران ناترازی گاز کشور با بهره برداری از منابع گاز شیرین جزیره کیش 
مشعل گازی ایران در جزیره کیش توسط شرکت نفت و گاز پارس روشن شد

در جلســه شورای شهر 
تهــران، با حضــور رئیس 
هنری  فرهنگی  ســازمان 
شهرداری، به حواشی مربوط 
تابلوی  چندیــن  به خروج 
ارزشمند از موزه امام علی )ع( 

پرداخته شد.
به گزارش تسنیم، در جلسه 
روز سه شنبه شورای شهر تهران، 
رئیس ســازمان فرهنگی هنری 
شهرداری تهران، گزارشی درباره 
حواشــی مربوط به ٣۰ تابلو در 
مــوزه امام علی)ع( و خروج این 

تابلوها ارائه کرد.
بر  تأکید  بــا  مهرداد باقری 
اینکه هیچ تابلویی در این موزه 
گم یا دزدیده نشده، اظهار داشت: 
مــوزه امام علــی)ع( یک موزه 

موضوعی اســت که از سال های 
گذشــته آثار متعــددی در آن 
جمع آوری شــده، اما برخی از 
این آثار ارتباطی با موضوع موزه 

ندارند.
باقری افزود: یکی از اهداف 
تهاتــر و فروش تابلوها در موزه 
امــام علی، توســعه و تکمیل 
بخش های ناقص این مجموعه 
اســت. بر این اساس، به میزان 
تابلوهایی که فروخته می شود، 
آثار جدید خریداری و جایگزین 
خواهند شــد. خریــد این آثار 
 نیــز مطابق با مأموریت موزه و
بر اساس مصوبه هیئت مدیره در 

حال انجام است.
وی درخصوص حواشــی و 
قیمت هــای میلیــاردی برخی 

تابلوها توضیــح داد: دو تابلو با 
قیمت کارشناسی فروخته شده 
و ۲۸ تابلــو دیگــر همچنان در 
هنری  فرهنگی  سازمان  اختیار 
اســت. برنامه ریزی برای حضور 
فعال تر در رویدادهای داخلی و 
خارجی نیز در حال انجام است. 
همچنین، مبلغ فروش دو تابلو 
بر اساس تفاهم نامه، ۱۵ روز پس 
از فروش به حساب سازمان واریز 

شده است.

تابلوهای
 سازمان فرهنگی هنری 

شهرداری تهران بازگردانده شد
سخنگوی شورای شهر تهران 
نیز در حاشیه جلسه روز سه شنبه 
فرهنگی  ســازمان  گفت:  شورا 
هنری شــهرداری تهران تحت 
می کند  فعالیت  شــورا  نظارت 
و از طرفــی هیئــت امنا دارد و 
باید بــه آن و نهادهای نظارتی 

پاسخگو باشد.

مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
علیرضــا نادعلی افــزود: بنده و 
تعداد دیگری از اعضا، اســناد را 
مطالعه کردیــم و من به عنوان 
رئیــس کمیتــه تخصصی این 
موضــوع، بررســی های لازم را 
انجام دادم و از لحاظ تخصصی 
اعمال نظارت درست بود و روال 
بر اســاس قانون طی شده بود. 
٣۰ اثر به نمایش گذاشته شده 
بود و دو اثر فروخته شده که آثار 

موزه ای نبوده است.
وی بــا اعــلام اینکه رئیس 
شورا این پیشنهاد را داده است 
که کمیته ای تشــکیل شود تا 
بدانیم روند چگونه بوده اســت، 
ادامه داد: تابلوها برگشته است. 
انتخاب مدیران در شهرداری به 
گونه ای بوده کــه خود مدیران 
احساس مسئولیت می کنند اما 
در عین اعتماد دوسویه، نظارت ها 
این مسئولیت را قوی تر می کند.

روایت شهرداری تهران از یک دروغ پردازی رسانه ای دیگر:

هیچ تابلویی در موزه امام علی)ع( گم یا دزدیده نشده است
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